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Anketa o privatizaci: Co odpověděly nemonice

Otázky Aktuálně.cz

1. Připravujete privatizační projekt podle zákona 92/1991 s termínem odevzdání do konce září 2008?
2. Budete na přípravě projektu spolupracovat s advokátní kanceláří JUDr. Svejkovského?

Fakultní nemocnice U svaté Anny, Brno
Ředitelka Vladimíra Danihelková
1) Ministerstvo zdravotnictví nás vyzvalo k přípravě privatizačního projektu, předpokládáme, že obdržíme oficiální
metodiku postupu jeho zpracování.
2) Poté vyhodnotíme, zda zvládneme přípravu transformace vlastními silami, nebo budeme spolupracovat s některou
z poradenských firem.

Fakultní nemocnice Brno
Ředitel Roman Kraus
1) V současné době žádný privatizační projekt nepřipravujeme.
2) Protože zatím projekt nepřipravujeme, neuzavřeli jsme žádnou smlouvu s poradenským subjektem, tedy ani Vámi
uvedeným.

Fakultní nemocnice Hradec Králové
Ředitel Leoš Heger

1) Z MZ ČR jsme obdrželi ústní pokyn k zahájení příprav privatizačního projektu dle zákona 92/1991, který by byl
aplikován v případě, že by schválení zákona o univerzitních nemocnicích bylo ohroženo. Projekt by měl být vypracován
námi a prověřen ministerstvem v letošním roce. Jednoznačný termín zatím nepadl, i když o září se mluvilo. T. č. jednáme
s ministerstvem o upřesnění zadání a v nemocnici jsme zahájili přípravné práce.
2) S advokátní kanceláří dr. Svejkovského jsme jednali, avšak privatizační projekt s touto kanceláří dle MZ dělat
nemusíme. Jednání o ceně služeb kanceláře už nepokračovalo a dosud jsme od ní neobdrželi slíbenou nabídku.
Domníváme se proto, že po proběhlém jednání nebude mít tato kancelář o služby pro nás zájem. Počítáme, že na ně
vypíšeme výběrové řízení.

Fakultní nemocnice PlzeňŘeditelka Jaroslava Kunová
Neodpověděla

Fakultní nemocnice Olomouc
Ředitel Radomír Maráček
1) Nepřipravujeme žádnou privatizaci. Součástí schválené strategie FN Olomouc je transformace na státní a.s. a
následně udělení statutu univerzitní nemocnice.
2) Právní a jiné služby budou předmětem výběrového řízení, s uvedenou kanceláří nespolupracujeme.

Fakultní nemocnice Ostrava
Ředitel Svatopluk Němeček

1) Žádný privatizační projekt nepřipravujeme.
2) A tím pádem s uvedenou kanceláří nemáme na čem spolupracovat.

Fakultní nemocnice Motol, Praha
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Tisková mluvčí Eva Jurinová
1) V současné době probíhá vnitřní finanční audit.
2) Výběrové řízení pro žádnou formu poradenství neproběhlo, pravděpodobně ho vypíšeme.

Fakultní nemocnice Královské Vinohrady, Praha
Tisková mluvčí Jana Jelínková
1) Prozatím privatizační projekt nepřipravujeme, zatím pouze začínáme zpracovávat podklady.
2) Neplánujeme s touto advokátní kanceláří spolupracovat.

Fakultní Thomayerova nemocnice, Praha-Krč
Tisková mluvčí Martina Štanclová
1) V současné době připravujeme podklady pro transformaci nemocnice na akciovou společnost.
2) Zároveň připravujeme poptávkové řízení na zajištění právních služeb v souvislosti s touto transformací.

Všeobecná fakultní nemocnice, Praha
Asistentka ředitele Petra Pekařová
1) Ve Všeobecné fakultní nemocnici v Praze zabezpečujeme v souladu se zadáním evidenční kroky k transformaci na
Univerzitní nemocnici.
2) Právní a auditorská pomoc, stejně jako každá jiná služba, musí být předmětem obchodní soutěže.

Fakultní nemocnice Bulovka, PrahaTiskový mluvčí Petr Mach

1) Naše nemocnice má v procesu transformace na univerzitní nemocnice zcela specifické postavení, protože na rozdíl od
ostatních fakultních nemocnic by měla být transformována na metropolitní nemocnici. Magistrát hl. m. Prahy zpracovává
v té souvislosti tzv. studii proveditelnosti, k čemuž poskytuje naše nemocnice součinnost a potřebné podklady.
2) Právní úkony směřující k případnému převedení zřizovatelské funkce na Hlavní město Prahu konzultujeme s advokáty.
V tomto případě postupujeme a budeme postupovat v souladu se zákonem o veřejných zakázkách, tzn. v závislosti na
předpokládané odměně za poskytované právní služby.


